
2017 "April story - International Contemporary Women's 
Art Exhibition" Chengdu 

2017“四⽉月物語 國際當代女性藝術展”和德儒⽟玉器博物館


At 7 pm on April 21, 2017,

"April Story-International Contemporary Female Art Exhibition”

The curtain kicked off at E1-1-1408, Global Center, Chengdu High-tech Zone.

35 paintings by 7 female artists from the UK, Poland, Hong Kong, Macau and the mainland are 
exhibited.

They are Doris, Elle, Justyna Warwas, Hou Yanyan, Poon Kanchi, Rose Wong, Sanchia Lau.


2017年年4⽉月21⽇日晚7点，

“四⽉月物语——国际当代女性艺术展”

在成都市⾼高新区环球中⼼心E1-1-1408拉开帷幕。

展出了了7位来⾃自英国、波兰、香港、澳⻔门和⼤大陆的女性艺术家的35幅画作，她们是Doris、Elle、
Justyna Warwas 、侯妍妍、潘柬芝、Rose Wong 、Sanchia Lau。
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Poon Kan Chi ’s Selected Group Exhibition
�






Poonkanchi Artworks

Moss Series 

Medium :Ink on Paper 

Size: 68x68cm 






















Seven International Female Artists of April Language Gather in Chengdu Shimei

Chengdu in April, bid farewell to the cold winter and the damp and haze weather of early spring, 
the air began to become more and more lush, the flowers bloomed, the scenery was pleasant, 
"beauty began to sweep the streets and alleys of Chengdu”.


For the word "beauty", it seems that it is born for women, because women often have a pair of 
eyes that are good at discovering beauty, as well as a beautiful body and temperament, especially 
female artists. In order to let people know more about the world of female artists, E&D Art Space 
launched an international contemporary female art exhibition with the theme of "April Story". The 
agency stated that the reason for including the term "women" is not to emphasize feminism, but 
rather to study women's creative temperament and the subtle changes between them through the 
visual icons of female artists.




This exhibition is hosted by Chengdu E&D Art Space, co-organized with Deru Jade Museum and 
Chengdu Panda Tango Culture Communication Co., Ltd. Ye Caibao is the curator, and Lu Fan 
intervenes as a critic.


At the event site, senior foreign cultural exchange expert, essayist, writer, poet, Sichuan Provincial 
People’s Association for Friendship with Foreign Countries, Shen Zaiwang, founder of Wenxuan 
Art Museum and collector Zhang Daxing, curator of this exhibition, Ye Caibao, Chengdu E&D Art 
Space Martin delivered speeches one after another. Curator Ye Caibao said, “Gender is just a 
starting point. Female artists will provide you with a pair of aesthetic eyes, take you to appreciate 
and enjoy different beauty, and also let you feel the creative temperament of female artists.”


The guests present at the opening ceremony were Shen Zaiwang, Sichuan People’s Association 
for Friendship with Foreign Countries, Tang Jilan, Vice President of Sichuan People’s Association 
for Friendship with Foreign Countries, Ms. Katarzyna Wilkowiecka, Consul General of the Polish 
Consulate in Chengdu, Ms. Agata Pienkosz, Vice Consul of the Polish Consulate in Chengdu, Wen 
Xuan Zhang Daxing, the founding curator of the museum, Lei Bang, collector, jade connoisseur, 
researcher of the Sichuan Provincial People’s Political Consultative Conference, and curator of 
Hederu Art Museum, Chu Hao, partner of Born Capital, Born Capital, partner Sebastian, Su 
Maolong, director of the Sichuan Academy of Poetry, Calligraphy and Painting of the Peasants 
and Workers Party, and Shen Jingdong and Jiang Huan who came here specially from Beijing.


四⽉月物语 七位国际女艺术家齐聚成都阐释美

四⽉月的成都，告别了了寒冬和初春的湿冷和雾霾天⽓气，空⽓气开始变得格外清新，繁花似锦，景⾊色怡⼈人，
“美”开始席卷成都的⼤大街⼩小巷。


对于“美”这个词⽽而⾔言，似乎天⽣生就是为了了女性⽽而存在，因为女性往往有⼀一双善于发现美的眼睛，也
有美的⾝身体和⽓气质，尤其是女性艺术家。为了了让⼈人们更更多地了了解女性艺术家的世界，E&D艺术空间
以“四⽉月物语”为主题展开国际当代女性艺术展。机构表示，之所以加入女性这个词，并非强调女
权，更更多的是通过女性艺术家的视觉图示研究女性的创作⽓气质以及她们彼此之间的微妙变化。

本次展览由成都E&D艺术空间主办，和德儒⽟玉器博物馆、成都猫熊探⼽戈⽂文化传播有限公司协办，叶
彩宝担任策展，鹿梵作为批评介入。


　　活动现场，资深外⽂文化交流专家、散⽂文家、作家、诗⼈人、四川省⼈人⺠民对外友好协会申再望，⽂文
轩美术馆发起馆⻓长、收藏家张达星，本次展览策展⼈人叶彩宝，成都E&D艺术空间的Martin相继致辞。
策展⼈人叶彩宝表示，“性别只是⼀一个起点，女性艺术家会为你提供⼀一双审美的眼睛，带你领略略和享受
不同的美感，也会让你感受到女性艺术家的创作⽓气质。”

申再望⽤用英⽂文表达了了对此次展览的祝贺，张达星认为女性有着区别于男性的感悟⼒力力，女性艺术家的
画作在当下⽣生活中也有着独特的品位。策展⼈人叶彩宝致辞时谈到，作为机构新空间的⾸首次展览，以
岩井俊⼆二同名电影“四⽉月物语”为主题，希望通过展览探讨不同⽂文化背景之下女性艺术家图式之间的
差异，以及女性艺术家作为社会⾓角⾊色，不同于男性艺术家之间的差异化。主办⽅方Martin也在现场介
绍了了E&D艺术空间的板块以及未来规划。


出席开幕式的嘉宾有四川省⼈人⺠民对外友好协会申再望，四川省⼈人⺠民对外友好协会副会⻓长唐继兰，波
兰驻成都领事馆总领事Ms.Katarzyna Wilkowiecka，波兰驻成都领事馆副领事Ms.Agata Pienkosz，
⽂文轩美术馆发起馆⻓长张达星，收藏家、⽟玉器鉴赏家、四川省政协⽂文史研究员、和德儒艺术馆馆⻓长雷
邦，伯恩资本Born Capital 合伙⼈人褚浩，伯恩资本Born Capital，合伙⼈人Sebastian，农⼯工党四川省
诗书画院院⻓长苏茂隆隆以及特意从北京赶来的沈沈敬东、蒋焕。




Media Link:


http://sc.sina.com.cn/art/bdys/2017-04-22/details-ifyepsec0275487.shtml


